









بطاقة تطعيم لقاح الكوفيد 19



COVID-19 Vaccination Card

| Client Name | ZAREMA - | | | الاسم |
|--------------|---|---|--|----------------|
| Client ID | EID:784-1995-9718341-8 / MRN:961558997 | | | رقم العميل |
| Vaccine Name | Pfizer-BioNTech COVID-19 vaccine | | | اللقاح |
| Vaccine Type | COVID-19 mRNA Vaccine BNT162b2 | | | نوع اللقاح |
| First Dose | Vaccination Date Vaccination Location Lot Number Manufacturer | 22/05/2021 MEDICLINIC EN1181 Pfizer, Inc | تاريخ اخذ اللقاح اسم المركز الصحي رقم المجموعة الشركة المصنعة للقاح | الجرعة الأولى |
| Second Dose | Vaccination Date Vaccination Location Lot Number Manufacturer | 15/06/2021 ONE CENTRAL COVID19 VACCINATION ET0397 Pfizer, Inc | تاريخ اخذ اللقاح اسم المركز الصحي رقم المجموعة الشركة المصنعة للقاح | الجرعة الثانية |

Special Note ملاحظة

Please be informed that second dose MUST be administered after 21 days from the first dose

Post vaccination you might experience minimal side effects like mild pain or swelling around the area where the injection was administered, mild headache and occasionally low grade temperature (not more than 38 C). If this would cause discomfort, this can be treated by medication for pain and fever such as paracetamol. If this does not relieve the symptoms, please call 800342 and they will guide you on the next best step. However, some people might develop more serious medical condition or have signs of severe allergic reaction such as itchy skin rash, shortness of breath and swelling of the face or tongue. Contact your doctor or healthcare professional immediately or go to the nearest hospital emergency room right away if you have a severe allergic reaction as it can be life-threatening.

طبيبك إذا كان لديك أي مضاعفات مثل الحساسية او مشاكل في التنفس بعد | Please consult your doctor before confirming the appointment or taking 2nd dose of the vaccine if you have had any complications following the administration of COVID-19 mRNA Vaccine BNT162b2 1st dose such as allergic reaction or breathing problems.

In case of any symptoms, please call 800342 for telemedicine appointment or visit your health center.

الرجاء العلم بأن الجرعة الثانية بعد 21 يوم من الجرعة الأولى

بعد التطعيم ، قد تواجه آثارا جانبية طفيفة مثل ألم خفيف أو تورم حول المنطقة التي تم فيها الحقن وصداع خفيف وارتفاع بسيط في درجة الحرارة في بعض الأحيان (لا تزيد عن 38 درجة مئوية). إذا كان هذا يسبب عدم الراحة فيمكن علاج ذلك عن طريق تناول أدوية الألم والحمى مثل الباراسيتامول روإذا لم يؤد ذلك إلى تخفيف الأعراض فيرجى الاتصال على الرقم 800353 وسوف يتم توجيهك للخطوة التالية الأفضل. ومع ذلك قد يصاب بعض الأشخاص بأعراض أكثر خطورة وقد تظهر عليهم علامات رد فعل تحسسى شديد قد تهدد حياتهم مثل طفح جلدي وحكة او ضيق في التنفس او تورم في الوجه أو اللسان ,اتصل بطبيبك أو أخصائي الرعاية الصحية او اذهب إلى أقرب مستشفى / قسم الطوارئ على الفور

قبل تأكيد موعد الزيارة لأخذ الجرعة الثانية من اللقاح, يرجى استشارة أخذ الجرعة الأولى من اللقاح COVID-19 mRNA BNT 162b2

في حالة ظهور أية أعراض ، يرجى الاتصال على الرقم 800353 للحصول على موعد استشارة طبية عن بعد أو زيارة المركز الصحى

الخاص بك